

## Produktbeschreibung, Ladopetra, Bio-Olivenöl, nativ extra

<b>Lage</b>	Polygyros, Präfektur Chalkidiki, Griechenland, alter Olivenhain.	
<b>Sorte</b>	100% Hondrolia Sorte, g.U. Hondrolia von Chalkidiki	
<b>Allgemeine Informationen</b>	<p>Einer der nördlichsten Olivenhaine Griechenlands. Diese Sorte gedeiht fast ausschließlich in dieser Region. <b>Ladopetra</b> (aus dem griechischen übersetzt: Ölmühlstein) ist eine familiengeführte Olivenölfarm, die jetzt in der 3. Generation produziert und ausschließlich biologisch produziert. Sie besitzen 5000 Bäume, ernten die Oliven von Hand, einzeln und nur direkt vom Baum und pressen sie am Tag der Ernte. Mechanische Verarbeitung, ungefiltert.</p>	
<b>Produktionskapazität</b>	Ca. 40 t	
<b>Organoleptische Eigenschaften</b>	<p>Ein fruchtiges Olivenöl mit rundem Geschmack. Goldene Farbe mit grünen Reflexen, Aromen von Artischocke und Spargel. Guter Körper, leicht bitter mit charakteristischen Polyphenolen, angenehmer Nachgeschmack.</p>	
<b>Handelsgrößen</b>	5 Liter Blechkanister	500ml Glasflasche
<b>Logistische Informationen</b>	<p>4 Blechkanister/Karton 11 Kartons/Reihe 44 Kartons/Palette</p>	<p>12 Glasflaschen/Karton 12 Kartons/Reihe 72 Kartons/Palette</p>

## Product description, Ladopetra, organic olive oil, extra virgin

<b>Location</b>	Polygyros, Chalkidiki, Greece, prefecture, ancient olive grove.	
<b>Variety</b>	100% Hondrolia variety, PDO Hondrolia of Chalkidiki	
<b>General info</b>	One of the northernmost olive groves in Greece. This variety thrives almost exclusively in this region. <b>Ladopetra</b> (translated from Greek: oil millstone) is a family-run olive oil farm that is now in its 3rd generation and produces exclusively organically. They own 5000 trees, harvest the olives by hand, one at a time and only directly from the tree, and press them on the day of harvest. Mechanical processing, unfiltered.	
<b>Production capacity</b>	Aprox. 40 tons	
<b>Organoleptic properties</b>	A fruity, round flavor olive oil. Golden color with green highlights, aromas of artichoke and asparagus. Good body, slightly bitter with characteristic polyphenols, pleasant aftertaste.	
<b>Trade sizes</b>	2.5 liter metal canister	500ml glass bottle
<b>Logistic info</b>	4 metal canisters / box 11 boxes / row 44 boxes / pallet	12 glass bottles / box 12 boxes / row 72 boxes / pallet